
Referat for Tandslet Friskoles bestyrelsesmøde 28/10‐2019  

 

1. Vi starter med en sang 

2. Valg af mødeleder 

Rasmus blev valgt 

3. Referat fra sidste møde underskrives (i pausen) 

4. Pædagogisk kvarter: 

4.1  Trivsel 
Stadig stor fokus på sprog og god opførsel, og der vil blive arbejdet, 

med takt og tone.                      

4.2  Næste mødes emne? 

5. Nyt fra skoleleder 
5.1 Retningslinjer når folk går på pension (reception/gave) 

Der gives nuværende en gave på 500 kr. i forbindelse med Pension. Hvis 

der fravælges en afskedsreception, hæves dette beløb til 1000 kr. 

5.2  Ansøgning Friskolens venner 
Der søges ikke i år, men dette udsættes til efter årsskiftet. 

5.3  Jubilæum i hallen 15/11 

Der gives 500 kr. i gave. Malene deltager. 

5.4  Status udskoling 
2 elever stopper i 9. klasse. Pigegruppen i 7. klassen fungerer ikke godt 

og der overvejes at der indkaldes til et forældremøde. Der er har været 

rigtig gode skolepraktik forløb og det har været positive 

tilbagemeldinger. 

5.5  Ansættelser 

Jan Nissen er ansat i Fristedet 

Da der er 2 der som går på barsel i starten af 2020. Vil der blive søgt 2 

barselsvikarer. Disse søges af to gange.  

6. Nyt fra formanden 

6.1 Tilføjelse til forretningsorden – anden behandling af ”Framelding til 

lejrskole” 

Godkendt 

6.2 Generalforsamling Landsby gruppen – deltagelse fra byens foreninger. 

Hvem kan komme? Malene deltager fra 17.00 – 19.00. 



6.3  Evaluering fra loppegruppen 
Det er lidt svært at rekruttere hjælpere. Der laves en beskrivelse af 

grupperne sammen med loppeudvalget, så det måske bliver nemmere 

at få nye folk med.  

6.4 Godkendelse af retnings vejledning i forhold til brug af Facebook 
(Oplæg fra Dorte og Micki) 

Der skal lige tjekkes op på retningslinjer for billeder. Dette godkendes 

på næste møde.                  

6.5  Bus situationen – Tandslet ‐> Lysabild/Skovby 
Alle friskoler i Sønderborg kommune er ramt af nye bus planer. Rasmus 

tager initiativ til et fællesmøde. De ramte forældre skal bestille 

flextrafik, og regningen 

7. Nyt fra kasserer 
7.1 Budgetopfølgning 

Resultat pr. 30/9 er højere end budgetteret. Det skyldes hovedsagelig 

at der ikke er budgetteret med indtægter for før skolebørn. Samtidig er 

der udvist tilbageholdenhed i investeringer, vedligehold og 

undervisningsmaterialer, på grund af usikkerhed om fremtiden i 

forbindelse med regeringsskifte. 

8. Opgaveliste (Brian)  
Foredrag, julefrokost 10. januar 2020 kl. 18.30 

9. Nyt fra medarbejderrepræsentant 

Teater i Fristedet vedr. godt sprog. God forældre opbakning. Der arbejdes 

videre med det gode sprog. 

Der 2 nye elever i Asgård, og der er lidt sproglige udfordringer da børnene er 

tyske. Men det skal nok blive godt. 

I Midgård arbejdes der med at få igangsat legepatrulje. 

Udgård har været i praktik, og det har medført masser af ros fra praktiksteder. 

Der er stadig opmærksomhed på trivslen.  

Der er snart hjemmebesøg, dog vil der ikke være hjemmebesøg i 7. klasse. 

10.  EVT 
11.  Kage til næste gang 

 


